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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 7/2019 

VII Sesja w dniu 26 marca 2019 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:21 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel nieobecny 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało nieobecny 

8. Dariusz Jaworski 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak nieobecny 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Agnieszka Walczak 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta radny Stanisław Wawrzonkoski otworzył obrady VII 

sesji Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta, Zastępców Prezydenta 
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Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz 

Pani dr Barbary Moraczewskiej, a także zebranych na sali urzędników, 

przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta oraz radnych uczestniczących w  

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 22 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 26 marca br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych z VII sesji Rady Miasta stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad VI sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 26 lutego 

2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. Nie 

zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował, aby dokonać zmiany brzmienia uchwały 

umieszczonej w punkcie 21 porządku obrad na: „Uchwała w sprawie zajęcia 

stanowiska w przedmiocie niewystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu radnego". 

Powyższe jest podyktowane wypracowaniem stanowiska w przedmiotowej sprawie 

przez Komisję Porządku Prawnego i Publicznego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany brzmienia uchwały umieszczonej w pkt 21 na: „Uchwała w sprawie zajęcia 

stanowiska w przedmiocie niewystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu radnego". 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak. 

 

Wniosek uzyskał akceptację. Innych propozycji zmian do porządku obrad nie 

zgłoszono. 

 

Przed rozpoczęciem kolejnego punktu porządku obrad Prezydent Miasta dr Marek 

Wojtkowski wręczył Państwu Barbarze i Jerzemu Lewandowskim założycielom 

Fundacji Humanitarnej we Włocławku medale Prezydenta Miasta Włocławka za 

zasługi w niesieniu pomocy charytatywnej. Prezydent Miasta podkreślił, iż Fundacja 
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Humanitarna w roku ubiegłym obchodziła 20 lecie swojej działalności i jest pierwszą 

Fundacją jaka powstała we Włocławku. Fundacja Humanitarna udzieliła pomocy 

charytatywnej wielu tysiącom osób, w tym także placówkom opiekuńczo-

wychowawczym z terenu miasta Włocławka. Fundacja wspiera także działania na 

rzecz osób niepełnosprawnych, co stanowi 34% ogółu wydatków na realizację celów 

pożytku publicznego. Fundacja realizuje cele związane z ochroną zdrowia, pomocą 

społeczną i edukacją. Ponadto finansuje różne działania związane z wypoczynkiem 

dzieci i młodzieży, wspomaga przedsięwzięcia w zakresie upowszechniania i 

wspierania kultury fizycznej i sportu. Znaczącą pozycję zajmuje ochrona zwierząt i 

pomoc dla Schroniska dla zwierząt we Włocławku. Niesie także pomoc ofiarom klęsk 

żywiołowych. Fundacja Humanitarna we Włocławku przez 20 lat swojego istnienia 

udzieliła pomocy kilku tysiącom osób na sumę 21 mln. zł. i skupiła wokół siebie blisko 

3 tysiące darczyńców. Na podkreślenie zasługuje, iż Zarząd oraz Rada Nadzorcza 

Fundacji funkcje swoje sprawują społecznie. 

W imieniu Rady Miasta Włocławek gratulacje założycielom Fundacji Humanitarnej we 

Włocławku Państwu Barbarze i Jerzemu Lewandowskim złożył także 

Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Wawrzonkoski. 

Dziękując za uznanie zasług oraz przyznane odznaczenia w imieniu Fundacji 

Humanitarnej we Włocławku głos zabrała Pani Barbara Lewandowska. 

 

Ad. 2  

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 26 

lutego 2019 roku do dnia 26 marca 2019r. i przedstawia się następująco:   

W zakresie działań Biura Zamówień Publicznych m.in.: 

- zawarto 21 umów dotyczących udzielenia zamówienia publicznego, w tym m.in. 

umowę na oczyszczanie miasta z podziałem na 2 zadania. Na zadanie nr 1, czyli 

„Oczyszczanie miasta w zakresie utrzymania czystości i porządku na terenach z 

zielenią oraz w ciągach ulicznych w okresie letnim i zimowym, zimowego utrzymania 

chodników, zamiatania mechanicznego ulic, opróżniania koszy ulicznych i 

pojemników oraz transportu i utylizacji padłych zwierząt” zawarto umowę 1 marca z 

konsorcjum firm:  Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej SANIKO z siedzibą we 

Włocławku i Zakład Pielęgnacji i Zakładania Terenów Zieleni „PLATAN” Krzysztof 

Górski z siedzibą w Machnaczu. Wartość umowy to 691.232,75 złotych brutto, a 

termin realizacji wynosi od 1 marca do 31 grudnia 2019 roku. Taki sam termin 

obowiązuje w umowie na zadanie nr 2, czyli na „Utrzymanie czystości i porządku na 

chodnikach i parkingach przyległych do budynków Urzędu Miasta Włocławek z 

wyłączeniem terenów zielonych”. Ta umowa została zawarta 1 marca z Włocławskim 

Przedsiębiorstwem Komunalnym z siedzibą we Włocławku na kwotę 54.745,48 

złotych brutto. 7 marca zawarta została umowa z firmą Redopol z siedzibą w 

Poznaniu na przebudowę boiska na Michelinie przy ul. Sarniej. Wartość umowy to 

232.470,00 złotych brutto, a termin realizacji: 80 dni od dnia zawarcia umowy. W toku 
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są kolejne postępowania, m.in. na budowę parkingów przy Żurawiej i Barskiej. Na to 

zadanie wpłynęło 6 ofert, które są obecnie weryfikowane.  

Informacje z Biura Rewitalizacji:  

od 26 lutego do 21 marca trwały konsultacje społeczne projektu uchwały Rady 

Miasta Włocławek w sprawie ustanowienia Specjalnej Strefy Rewitalizacji na 

obszarze rewitalizacji Miasta Włocławek. Przedmiotem konsultacji były narzędzia 

dedykowane Specjalnej Strefie Rewitalizacji, w tym zasady udzielania dotacji na 

roboty budowlane polegające na remoncie lub przebudowie oraz na prace 

konserwatorskie i restauratorskie dla właścicieli lub użytkowników wieczystych 

nieruchomości położonych w obszarze Specjalnej Strefy Rewitalizacji. W ramach 

konsultacji odbyło się spotkanie otwarte i cykl spotkań z interesariuszami rewitalizacji 

w kawiarni obywatelskiej „Śródmieście Cafe”.  

W zakresie działalności Wydziału Rozwoju: 

w związku z ogłoszonym przez Zarząd Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

konkursem w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na lata 2014 – 2020, 14 marca złożony został wniosek o 

dofinansowanie dla inwestycji pn.: „Wzmocnienie i wykorzystanie potencjału 

endogenicznego Włocławka poprzez turystyczne i rekreacyjne zagospodarowanie 

Zalewu Włocławskiego”. Całkowita wartość projektu wynosi ponad 17 milionów 

złotych, a wnioskowana wartość dofinansowania stanowi 85% kosztów 

kwalifikowanych inwestycji. Przewidywany okres rzeczowej realizacji zadania: od 1 

lipca 2020 do 31 grudnia 2021 roku.  

w dniach 11 – 15 marca przedstawiciel Centrum Obsługi Inwestora uczestniczył w 

międzynarodowych targach nieruchomości MIPIM we Francji w ramach realizacji 

projektu pn., Invest in Bit CITY 2. Promocja potencjału gospodarczego oraz promocja 

atrakcyjności inwestycyjnej miast prezydenckich województwa kujawsko-

pomorskiego”.   

W zakresie Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego m.in.: 

ogłoszony został otwarty konkurs ofert w ramach Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 

rok na realizację kilku programów profilaktycznych. Łączna wysokość środków 

publicznych planowanych na realizację zadań objętych procedurą konkursową 

wynosi 102 200,00 zł.  

we współpracy z Komendą Miejską Policji we Włocławku i Starostwem Powiatowym 

zorganizowano IX Włocławski Przegląd Spektakli Profilaktycznych odbywający się 

pod hasłem „Nie bój się cieni. One świadczą, że gdzieś jest światło”.  Finał odbył się 

20 marca w Centrum Kultury Browar B. W przeglądzie wzięło udział 6 grup. 

W zakresie działalności Wydziału Edukacji m.in.: 

od 13 do 15 marca odbywały się spotkania w Wydziale Edukacji z dyrektorami szkół i 

placówek w sprawach organizacji pracy placówek. 

ruszyła I tura programu „Umiem pływać”, która potrwa do 21 czerwca. Z Włocławka w 

programie uczestniczą uczniowie 12 placówek. Zajęcia pozalekcyjne w ramach 

programu dla uczniów klas I – III odbywają się na Basenie Międzyosiedlowym i Krytej 

Pływalni „Delfin”.  
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19 marca w Zespole Szkół Samochodowych odbył się SKSonTour dla uczniów z 

województwa kujawsko - pomorskiego. SKSonTour to cykl wydarzeń sportowych 

organizowanych w ramach Programu Szkolny Klub Sportowy. Jest to pilotażowy 

projekt identyfikacji talentów sportowych mający na celu promocję Programu Szkolny 

Klub Sportowy oraz integrację jego uczestników. W SKSonTour wzięło udział 20 grup 

z województwa kujawsko – pomorskiego, w tym 8 grup z Włocławka.  

Do zadań Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej w omawianym 

okresie należało m.in.: 

 przygotowanie i udział w uroczystości odsłonięcia tablicy nadającej nazwę 

włocławskiej ulicy Janiny Lech oraz przyjmowanie zgłoszeń na Włocławski Jarmark 

Wielkanocny. 

Jak informuje Wydziału Sportu i Turystyki do 22 marca przyjmowane były wnioski 

dotyczące nagród i wyróżnień prezydenta za osiągnięte wyniki sportowe zawodników 

i trenerów w roku 2018. Jednocześnie, wzorem lat ubiegłych, przedstawiciele 

środowiska sportowego mogli wskazać kandydata do wyróżnienia tytułem Mecenasa 

Włocławskiego Sportu. Obecnie trwa procedura weryfikacji dokumentów oraz 

organizacja uroczystego spotkania ze środowiskiem sportowym. 

Na zakończenie swojej wypowiedzi Prezydent Miasta zaprosił wszystkich 

mieszkańców, wszystkich radnych na coroczny cykl spotkań z mieszkańcami 

włocławskich osiedli. Rozpocznie się on już dnia 1 kwietnia spotkaniem w II Liceum 

Ogólnokształcącym przy Uroczej. Na stronie oficjalnej miasta i na stronie Urzędu 

Miasta na Facebook ’u znajdą się szczegóły i terminy wszystkich spotkań, będzie to 

okazja do rozmowy m.in. o działaniach inwestycyjnych, komunikacji miejskiej, 

polityce społecznej czy gospodarce mieszkaniowej. 

 

W dyskusji nad przedstawioną informacją wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Józef Mazierski 

•  Prezydent Miasta Marek Wojtkowski 

 

Ad. 3 

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o 

stanie bezpieczeństwa Miasta Włocławek w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 

2018 roku wraz z realizacją „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego na lata 2016-2018”. 

 

 Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Zastępca Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku Pan Dariusz Kuligowski. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Przedmiotową Informację rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Dariusz Jaworski 

• Zastępca Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku 

Pan Dariusz Kuligowski. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

procedowane zagadnienie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacji Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o 

stanie bezpieczeństwa Miasta Włocławek w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 

2018 roku wraz z realizacją „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego na lata 2016-2018”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak. 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania przedłożona Informacja została 

przyjęta przez Radę Miasta.  
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Ad. 4 

 Informacja z działalności Komendy Miejskiej Policji we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta za 2018 r. wraz z 

realizacją „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 

obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na 

lata 2016 – 2018”, w zakresie dotyczącym Miasta Włocławek. 

 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Komendant Miejski Policji 

we Włocławku Pan Marcin Zaleśkiewicz. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Przedmiotową Informację rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię przedstawił Radzie Miasta 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz 

•  radny Stanisław Wawrzonkoski 

•  Marcin Zaleśkiewicz Komendant Miejski Policji we Włocławku 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

procedowane zagadnienie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacji z działalności Komendy Miejskiej Policji we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta za 2018 r. wraz z 

realizacją „Programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 

obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na 

lata 2016 – 2018”, w zakresie dotyczącym Miasta Włocławek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 
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Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania przedłożona Informacja została 

przyjęta przez Radę Miasta.  

 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i 

Powiatu Włocławskiego na lata 2019 - 2023” w zakresie dotyczącym Miasta 

Włocławek. 

 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Dyrektor Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego i Bezpieczeństwa Pan Janusz Majerski. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Porządku 

Prawnego i Publicznego. Opinię przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji 

radny Arkadiusz Piasecki. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie procedowany projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie uchwalenia „Programu zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i 

Powiatu Włocławskiego na lata 2019 - 2023” w zakresie dotyczącym Miasta 

Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Janusz Dębczyński, Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 6 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok. 

 

Ad. 7 

Uchwała z mieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019 – 2030. 

 

Wprowadzenia do obydwu projektów uchwal budżetowych dokonała Skarbnik Miasta 

Pani Honorata Baranowska. 

 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta na temat ww. projektów uchwał: 

  

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta 

Włocławek na 2019 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca 

Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Także projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2030 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Domicela Kopaczewska 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Janusz Dębczyński 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019 – 2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

PRZECIW (1) 

Janusz Dębczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2019 

roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2019 

roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

 

Wyniki głosowania 



 

12 

 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Piasecki 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za rok 2018 

oraz zestawienie potrzeb na rok 2019 w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz 

placówek opiekuńczo – wychowawczych”. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał także Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie Pan Piotr Grudziński. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku i innych samorządowych jednostek organizacyjnych 

pomocy społecznej oraz z realizacji zadań Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za rok 2018 

oraz zestawienie potrzeb na rok 2019 w zakresie systemu pieczy zastępczej oraz 

placówek opiekuńczo – wychowawczych”. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.: 

”Licealiści Włocławka podnoszą swoje kompetencje” realizowanego w partnerstwie z 

Panaceum – Omega Maria Jolanta Wyborska - partnerem wiodącym, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na 

lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. 

Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie – 10.2.2 Kształcenie ogólne, w ramach 

konkursu Nr RPKP.10.02.02.-IZ.00-04-177/18. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 
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Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji wniosku o dofinansowanie projektu pn.: 

”Licealiści Włocławka podnoszą swoje kompetencje” realizowanego w partnerstwie z 

Panaceum – Omega Maria Jolanta Wyborska - partnerem wiodącym, w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na 

lata 2014 - 2020, Oś priorytetowa 10 Innowacyjna Edukacja, Działanie 10.2. 

Kształcenie ogólne i zawodowe, Poddziałanie – 10.2.2 Kształcenie ogólne, w ramach 

konkursu Nr RPKP.10.02.02.-IZ.00-04-177/18. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak. 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 
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16 

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej nr 4 dla Dorosłych we 

Włocławku w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej nr 4 dla Dorosłych we 

Włocławku w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego we Włocławku. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Chemicznych im. Marii Skłodowskiej-

Curie we Włocławku Szkoły Policealnej nr 2 we Włocławku i likwidacji Szkoły 

Policealnej nr 2 we Włocławku wchodzącej w skład Zespołu Szkół Chemicznych im. 

Marii Skłodowskiej-Curie we Włocławku, dla której organem prowadzącym jest 

Miasto Włocławek. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Agnieszka Białopiotrowicz Dyrektor 

Wydziału Edukacji. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Edukacji. Opinię 

przedstawiła Radzie Miasta Przewodnicząca Komisji radna Wanda Muszalik. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyłączenia z Zespołu Szkół Chemicznych im. Marii Skłodowskiej-

Curie we Włocławku Szkoły Policealnej nr 2 we Włocławku i likwidacji Szkoły 

Policealnej nr 2 we Włocławku wchodzącej w skład Zespołu Szkół Chemicznych im. 

Marii Skłodowskiej-Curie we Włocławku, dla której organem prowadzącym jest 

Miasto Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Mazierski 



 

18 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Włocławek za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Aleksandra Kulińska Kierownik 

Referatu Kultury i Promocji. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Włocławek za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (18) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 
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Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 
Gminy Miasto Włocławek w roku 2019. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki Pan 

Łukasz Pszczółkowski. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Miasto Włocławek w roku 2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Piotr 

Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 
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Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Joanna Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak. 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich obiektów i urządzeń 
sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających w trwałym zarządzie 
Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonał Dyrektor Wydziału Sportu i Turystyki Pan 

Łukasz Pszczółkowski. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. 

Opinię przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wysokości opłat za korzystanie z miejskich obiektów i urządzeń 

sportowo-rekreacyjnych użyteczności publicznej pozostających w trwałym zarządzie 

Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 



 

21 

 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 16 

 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 
nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we 
Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu 
Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

 
Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej Pan Mirosław Walicki. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Dariusz Jaworski 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Mirosław Walicki 

•  Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego i Przekształceń Kamila 

Słomczewska 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

projekt procedowanej uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia jednostek budżetowych pod 

nazwą: Miejski Zarząd Dróg we Włocławku i Miejski Zespół Usług Komunalnych we 

Włocławku oraz nadania nazwy i statutu jednostce budżetowej Miejskiego Zarządu 

Usług Komunalnych i Dróg we Włocławku. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

PRZECIW (8) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Buława 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2019. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Dyrektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej Pan Mirosław Walicki. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki 

Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Radzie Miasta Przewodniczący 

Komisji radny Piotr Kowal. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radna Joanna Hofman-Kupisz 

•  radny Dariusz Jaworski 

•  Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Mirosław Walicki 

•  Zastępca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (22) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 18 

Uchwała w sprawie przekazania skargi. 
 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji radny Pan Piotr Zwoliński. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
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• radny Józef Mazierski 

• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie Piotr Grudziński 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przekazania skargi. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Jacek Buława, Andrzej Gołębieski, Joanna Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr 

Kowal, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Józef Mazierski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie nie uwzględnienia wniosku Pana M.R. o zawarcie ugody 
administracyjnej w związku z toczącym się postępowaniem administracyjnym w 
przedmiocie skargi na działalność Prezydenta Miasta Włocławek z powodu 
bezpodstawnego cofnięcia zgody na zbycie lokalu komunalnego przy ul. Szkolnej we 
Włocławku na rzecz Pani H. S. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radny Pan Piotr Zwoliński. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie nie uwzględnienia wniosku Pana M.R. o zawarcie ugody 

administracyjnej w związku z toczącym się postępowaniem administracyjnym w 

przedmiocie skargi na działalność Prezydenta Miasta Włocławek z powodu 

bezpodstawnego cofnięcia zgody na zbycie lokalu komunalnego przy ul. Szkolnej we 

Włocławku na rzecz Pani H. S. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Jaworski,  

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radny Pan Piotr Zwoliński. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M. G na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Kowalski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Zarębska 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie niewystąpienia przyczyny 
wygaśnięcia mandatu radnego. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Przewodniczący Komisji Porządku 

Prawnego i Publicznego radny Pan Arkadiusz Piasecki. 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w przedmiocie niewystąpienia przyczyny 

wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna 

Hofman-Kupisz, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska. 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta w 

zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 22 

Plan pracy Rady Miasta Włocławek na rok 2019. 
 

Przewodniczący Rady Miasta otwierając dyskusję nad ww. zagadnieniem zwrócił się 

z zapytaniem czy są ze strony radnych propozycje zmian lub uzupełnień do 

przedłożonego planu pracy na rok 2019. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Józef Mazierski zgłosił wniosek o uzupełnienie planu pracy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

ujęcia w planie pracy Rady Miasta Włocławek informacji o wynikach ekonomiczno-

technicznych spółek miejskich za rok 2018 i umieszczenie tego tematu w miesiącu 

maju 2019 roku, zgłoszony przez radnego Józefa Mazierskiego. 
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Wyniki głosowania 

 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Dariusz Jaworski, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski. 

 

PRZECIW (11) 

Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ewa Szczepańska, Agnieszka Walczak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

W rezultacie przeprowadzonego głosowania wniosek radnego Pana Józefa 

Mazierskiego nie uzyskał wymaganej większości. 

 

Po wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji na temat zaproponowanego planu 

pracy Rady Miasta w roku 2019 Przewodniczący Rady Miasta przeprowadził 

procedurę głosowania nad ww. zagadnieniem. 

 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Rady Miasta Włocławek na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 
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Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania przyjęty został do realizacji Plan 

pracy Rady Miasta Włocławek na rok 2019. 

 

Ad. 23 

Plany pracy komisji stałych Rady Miasta Włocławek na rok 2019. 
 

Przewodniczący Rady Miasta wyjaśnił, że zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt. 3 ustawy o 

samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej plany 

pracy na dany rok kalendarzowy. Ponadto Przewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że Komisje Rady Miasta Włocławek opracowały, zatwierdziły i 

przedłożyły Radzie Miasta swoje plany pracy na rok 2019. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad ww. 

zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie kolejno: 

 

plan pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 
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Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

plan pracy Komisji Rewizyjnej 

 

Głosowano w sprawie: 

plan pracy Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska 

 

Głosowano w sprawie: 

plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

plan pracy Komisji Edukacji 

 

Głosowano w sprawie: 

plan pracy Komisji Edukacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej 

 

Głosowano w sprawie: 
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plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

plan pracy Komisji Porządku Prawnego i Publicznego 

 

Głosowano w sprawie: 

plan pracy Komisji Porządku Prawnego i Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 
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plan pracy Komisji Kultury i Sportu 

 

Głosowano w sprawie: 

plan pracy Komisji Kultury i Sportu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 

 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

 

plan pracy Komisji Rewitalizacji 

 

Głosowano w sprawie: 

plan pracy Komisji Rewitalizacji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Joanna Hofman-Kupisz, 

Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, 

Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, 

Agnieszka Walczak, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gołębieski 
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NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak 

W rezultacie przeprowadzonych głosowań Rady Miasta przyjęła plany pracy Komisji 

stałych na rok 2019. 

Ad. 24 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

 

•  radny Janusz Dębczyński 

•  radna Mariola Gawłowska 

•  radny Jacek Buława 

•  radna Elżbieta Rutkowska 

•  radny Krzysztof Kowalski 

•  radny Krzysztof Kowalski 

 

Ad. 25 

Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta przypomniał o 

obowiązku składania przez radnych oświadczeń majątkowych za rok 2018. 

Oświadczenie majątkowe wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w 

terminie do dnia 30 kwietnia 2019 roku do Biura Rady Miasta. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się do radnych o poprawę frekwencji 

podczas obrad komisji stałych Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował także, że obrady kolejnej sesji 

planowane są na dzień 9 kwietnia br.   

 

Ad. 26 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Stanisław Wawrzonkoski poinformował, że zamyka obrady VII sesji Rady Miasta 

Włocławek, które odbyły się w dniu 26 marca 2019 roku. 

Przewodniczący Rada Miasta Włocławek Radny Stanisław Wawrzonkoski 

 


